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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mekkora bevétele volt a költségvetésnek a 
dohánytermékek adójából?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Több évtizednyi dohányzásellenes kampány után először csökkent világszerte a dohányos férfiak 
száma az Egészségügyi Világszervezet (WHO) elemzése szerint. A magyar adatokat egyelőre nem 
ismerjük, de mindenképpen szükséges áttekinteni a dohánytermékekből származó állami 
adóbevételek alakulását az elmúlt években.

Mindezekre tekintettel az alábbiakra várom megtisztelő válaszát:

Mekkora adót fizettek meg a dohánytermékek után az elmúlt 4 évben, évenkénti 
bontásban? 

Mire fordította az adóbevételt a dohánytermékekből a Kormány? 

Várom érdemi válaszát

Budapest, 2019. december 20.

Tisztelettel,

Dr. Lukács László György
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